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Årsberättelse	för	verksamhetsåret	2017	
Harö	Bredband	ekonomisk	förening.	
	
Styrelse	och	styrelsemöten	
Under	verksamhetsåret	har	styrelsen	bestått	av	Pia	Södergren	ordförande,	Staffan	Norlander	
sekreterare,	Eva	Bjurfors	ekonomi,	ordinarie	ledamöter	har	varit		Urban	Gjers	och	Björn	
Lundman,	Andreas	Langell	och	Lars	Nielsen.	Ersättare	har	varit	Anders	Kjellstrand	och	Susanna	
Grandien.	Styrelsen	har	haft	tjugotre	protokollförda	möten.	
	
Pia	Södergren	har	suttit	med	som	ordinarie	ledamot	i	Stockholms	Skärgårdsnät	AB	och	Urban	
Gjers	har	varit	suppleant.		
	
Årsstämma		
Årsmötet	för	verksamhetsåret	hölls	i	Harö	skola	den	29	april	2017.	Där	beslutades	att	godkänna	
styrelsens	förslag	att	påbörja	arbetet	med	utbyggnad	av	bredband.	Det	beslutade	även	att	
medlemsavgifter	skulle	vara	250	kronor	per	fastighet	samt	att	insatsen	skulle	vara	i	två	delar	5	
000	kr	och	20	000	kr.	Styrelsen	utökades	till	sju	ledamöter.	
	
Extra	Stämma	
Den	30	september	2017	hade	föreningen	en	extra	stämma.	Stämman	hölls	på	grund	av	de	
ändringar	av	stadgar	som	måste	göras	efter	lagändring	för	ekonomiska	föreningar.	Mötet	
beslutade	anta	de	föreslagna	ändringarna.	Styrelsen	hade	även	lagt	en	proposition	om	
föreningens	behov	av	att	ta	lån	för	att	klara	likviditetsbehovet	under	byggtiden	samt	för	att	
täcka	eventuellt	underskott	av	projektet	samt	att	ansöka	om	kommunal	borgen.	Stämman	
beslutade	bifalla	propositionen.		
	
På	stämman	var	även	Caroline	Runsten	med,	hon	är	den	delprojektledare	som	upphandlats	av	
Stockholms	Skärgårdsnät	för	Harö	bredbands	område.	Hon	presenterade	sig	och	berättade	vad	
hennes	uppdrag	är.	
	
Då	stämman	hölls	vid	en	tidpunkt	då	många	medlemmar	hade	svårt	att	vara	med	använde	vi	oss	
av	möjligheten	att	rösta	via	e-post,	vilket	gav	ett	positivt	gensvar.	
	
Styrelsemöten	
Styrelsen	har	haft	22	protokollförda	möten	under	verksamhetsåret	samt	ett	antal	telefon-	och	
arbetsmöten.	
	
Medlemmar	
Vid	årets	början	hade	föreningen	61	betalande	medlemmar.	Vid	slutet	av	2017	hade	föreningen	
cirka	140	betalande	medlemmar.	
	
Medlemsinsatser	
I	samband	med	att	vi	började	skicka	ut	anslutningsavtalen	för	påskrift	skulle	medlemmarna	
betala	in	den	första	insatsen	på	5	000	kronor.	När	arbete	sedan	påbörjades	skulle	den	andra	
insatsen	på	20	000	kronor	betala.	Alla	medlemmar	har	skött	sig	exemplariskt,	det	är	bara	ett	
fåtal	som	halkat	efter.	Det	har	inneburit	att	vår	kassa	har	varit	stabil	under	verksamhetsåret.	
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Medlemsinformation		
Under	2017	har	informationsbrev	skickats	ut	via	mail	samt	även	satts	upp	i	vänthusen.	Diverse	
information	om	bredband	har	dessutom	skickats	ut	via	Facebooksidan	”Harö	
Bredbandsförening”,	föreningen	har	också	en	hemsida	”www.harobredband.se”	som	är	under	
uppbyggnad.		
	
Stockholms	skärgårdsnät	AB	
De	fyra	föreningar,	Ornö	Fiber,	Nämdö	Fiber,	Runmarö	bredband	och	Harö	bredband	bildade	ett	
gemensamt	bolag	som	ansökte	om	bidrag	för	det	skärgårdsområdet	som	föreningarna	täckte.	
Bidraget	beviljades	den	7	mars	2017	och	därmed	startade	arbetet	med	att	påbörja	
fiberutbyggnaden.	Stockholms	Skärgårdsnät	har	skött	upphandling	av	projektledare,	
sjökabelförläggning,	material,	markförläggning	samt	dragning	av	fiber	i	stolpar.	Även	arbete	
med	arbetsordningar	och	samarbetsavtal	och	en	mängd	andra	avtal	har	representanter	för	
Stockholms	skärgårdsnät	arbetat	fram,	Urban	Gjers	från	Harö	bredbandsförening	har	gjort	ett	
jättejobb	där.	Stockholms	skärgårdsnät	har	även	fått	hjälp	av	Magnus	Odin,	vilket	har	varit	
mycket	uppskattat.	
	
Projektet,	Lokala	aktiviteter	
Under	året	som	gått	har	styrelsen	dels	jobbat	intensivt	med	avtal,	både	markavtal	och	
anslutningsavtal.	Det	har	gjorts	nyhetsbrev	för	att	informera	om	utvecklingen.	Under	året	har	
stora	insatser	gjorts	av	styrelsen	för	att	få	ut	alla	avtal,	både	anslutningsavtal	och	markavtal.	
Sammantaget	har	det	handlat	om	cirka	400	signerade	avtal	Markavtal	har	skickats	ut	till	alla	
markägare	som	är	berörda	av	fiberdragningen	samt	anslutningsavtal	har	skickats	ut	till	alla	som	
ansluter	sig	till	vårt	fibernät.	Vid	årsskiftet	2017-2018	saknades	bara	ett	fåtal	markavtal.	I	slutet	
av	året	2017	sattes	skyltar	ut	på	olika	platser	vid	vattnet	för	att	markera	var	sjökabeln	ska	gå	
iland.	
	
Harö	Bredband	vill	också	passa	på	att	framföra	vårt	stora	TACK	till	alla	markägare	som	ställt	
upp	och	är	en	del	i	att	bygga	upp	en	modern	infrastruktur	på	våra	öar.		Det	skapar	möjlighet	att	
fler	kan	bo,	verka	och	tillbringa	mer	tid	i	vår	vackra	skärgård.	
		
Björn	Lundman	har	varit	föreningens	projektör	och	har	jobbat	hårt	med	att	få	fram	kartor	över	
var	fibern	ska	dras	i	vårt	område.		
	
Borgen	och	lån	till	Stockholms	skärgårdsnät	
I	slutet	av	året	gjordes	en	ansökan	till	Värmdö	kommun	om	att	få	kommunal	borgen.	Värmdö	
kommun	accepterade	kommunal	borgen	men	hade	inte	nått	laga	kraft	innan	årsskiftet	2017-
2018.		
	
Harö	den	12/4				2018,		
	
Harö	Bredband	styrelse		
	
Pia	Södergren																																																			 	 	 Urban	Gjers	
	
……………………………………………	 	 ……………………………………………….	
	
Eva	Bjurfors																																																	 	 	 Staffan	Norlander	
	
…………………………………………….	 	 ………………………………………………..	
	
Lars	Nielsen																																																	 	 	 Andreas	Langell	
	
……………………………………………..	 	 ……………………………………………...	
	
Björn	Lundman	
	
……………………………………………...	


